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Svätá stolica oznámila, že pápež František zasvätí Rusko a Ukrajinu Nepoškvrnenému Srdcu Panny Márie v

piatok 25. marca, na sviatok Zvestovania Pána, o piatej hodine popoludní počas kajúcej slávnosti v Bazilike

svätého Petra. Je to správa, ktorá by mala všetkých katolíkov naplniť hlbokou radosťou, povzbudením

a odvahou, pretože je spojená s nádejou, že prinesie pokoj v Rusku a na Ukrajine.

V súlade s prosbou Panny Márie adresovanej sestre Lucii, pápež pozýva biskupov, aby sa zjednotili okolo

neho v akte zasvätenia. V čase, keď Cirkev a svet prechádzajú nebývalou duchovnou krízou, bude kolegiálny

akt zasvätenia Nepoškvrnenému Srdcu Panny Márie pápežom spolu s biskupmi celého sveta, mocným

nástrojom Božej Prozreteľnosti na vyliatie osobitných milostí, ktoré Cirkev a svet tak naliehavo potrebujú.

V liste zo 17. marca apoštolský nuncius v Spojených štátoch Mons. Christophe Pierre informoval predsedu

Konferencie biskupov USA Mons. Josého H. Gomeza, že pápež František „má v úmysle pozvať každého
biskupa spolu s jeho kňazmi, aby sa podľa možnosti zúčastnili na tomto akte svätorečenia v
hodinu zodpovedajúcu 17:00 v Ríme“.

Dva dni predtým Rada biskupov Latinskej Ameriky (CELAM) vyzvala 22 biskupských konferencií Latinskej

Ameriky a Karibiku, aby sa pripojili k „úmyslu Svätého Otca pri príležitosti tohto mariánskeho aktu

“.

Aj európski biskupi vítajú pozvanie pápeža Františka adresované biskupom sveta a ich kňazom, aby sa k

nemu pripojili v modlitbe za mier a v zasvätení a zverení Ruska a Ukrajiny Nepoškvrnenému Srdcu Panny

Márie.

Vyzerá to, že Svätý Otec do tohto aktu zasvätenia, ktorý čoraz viac naberá na vážnosti, zapája celý svetový

episkopát.

Prečo pápež František chce zasvätiť Rusko a Ukrajinu Nepoškvrnenému Srdcu Panny Márie?
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Pápeži sa už pokúsili urobiť to, o čo Panna Mária žiadala vo Fatime, avšak z nejakého záhadného dôvodu,

hoci sa mnohí komentátori a historici roky snažili vysvetliť prečo, sa im to nikdy nepodarilo urobiť takou

formou, akú si želala Panna Mária, a to slávnostným aktom Svätého Otca v spoločenstve so všetkými

ostatnými biskupmi, aby slovo Rusko bolo menovite spomenuté a tiež, aby zasvätenie nebolo Panne Márii

ako takej, ale Jej Nepoškvrnenému Srdcu, a v neposlednom rade, aby ho sprevádzalo zadosťučinenie za

hriechy. Toto sú podmienky, ktoré žiada Božia Matka.

Klamal by sám seba ten, kto by si myslel, že prorocké posolstvo Fatimy je ukončené.
Benedikt XVI.
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Pre zasvätenie Ruska je teraz ten správny čas

Prečo nielen Rusko, ale Rusko a Ukrajina?

Po prvé, biskupi trpiacej Ukrajiny o to žiadali. V roku 1917 Panna Mária požiadala o zasvätenie Ruska

svojmu Nepoškvrnenému Srdcu. Ako vtedy vyzeralo Rusko, tak vyzerala dnešná Ukrajina, ktorá bola vtedy

súčasťou Ruska. Ukrajina a Rusko vtedy tvorili jeden štát (cárske Rusko, od septembra 1917 Ruská republika

a od 30.12.1922 Zväz sovietskych socialistických republík). Prečo by teda teraz nemohla byť okrem Ruska

zasvätená aj Ukrajina, ako žiadali ukrajinskí biskupi?

Najviac interrupcií v našom kultúrnom okruhu sa vykonáva na Ukrajine a v Rusku. Toto všetko sa v

posledných rokoch odohráva pred našimi očami a možno v súčasnosti to, čo hovoria ukrajinskí biskupi, dáva

väčší zmysel, než sa nám zdá, a to, že Rusko a Ukrajina sú spojené, pretože Rusko bojuje proti Ukrajine. Kde

sa uskutočnil krst Rusi, ktorý Rusi oslavujú ako krst svojho štátu? V Kyjeve.

V súčasnosti zúri peklo a po 25. marci bude zúriť ešte viac, ak k tomuto veľkému exorcizmu dôjde. Ak by sa

zasvätenie Ruska Nepoškvrnenému Srdcu Panny Márie udialo v ohlásenej podobe, bolo by jednou z

najdôležitejších udalostí v dejinách Cirkvi pre súčasnú generáciu.



Najväčšie prenasledovanie Cirkvi neprichádza od jej nepriateľov zvonku, ale pramení z
hriechu vo vnútri Cirkvi, a preto má Cirkev hlbokú potrebu znovu sa naučiť pokániu, prijať

očistenie.
Benedikt XVI. vo Fatime

Nemožno však dostatočne zdôrazniť, že naša prosba k Bohu, ak nemá byť pokrytecká, musí byť poznačená

hlbokou ľútosťou nad našimi hriechmi, medzi ktoré patrí aj ľahostajnosť. Nemôžeme

predsa prosiť Boha, aby nám daroval pokoj, ak nie sme pripravení urobiť konkrétne kroky obrátenia a

nápravy našich hriechov a našej ľahostajnosti. A predovšetkým nemôžeme prosiť Boha iba o návrat stavu

pred vojnou.

Keď Boh dopustí bolestivé udalosti, vždy sa snaží o očistenie človeka. Z Božieho pohľadu

je totiž skutočným zlom, ktoré treba odvrátiť, hriech, ktorého dôsledkom sú vojny a katastrofy. Povieme,

si, že sa to azda týka tých druhých, nie nás, veriacich. Problém je v tom, že často chceme žiť v zdraví a v

pohode bez toho, aby sme bojovali proti zlu v nás a vo svete. Áno, hoci sa nám nepáči, že sa rozmáhajú

potraty, eutanázia, i šíri sa gender ideológia, možno nás mrzí aj pohľad na prázdne kostoly, všeobecné

odpadnutie od viery a pod., ale v hĺbke duše by nás to až tak veľmi netrápilo, keby všetko toto zlo naďalej

sprevádzala hospodárska prosperita, viac-menej „pokojná“ situácia, zdravie a blahobyt.

Podstatu fatimského posolstva –, ktoré nie je ničím iným než opakovaním hlbokého zmyslu celých

posvätných dejín – možno nájsť v úprimnej výzve Božej Matky v deň posledného zjavenia, keď sa so

smutným pohľadom obrátila na pastierku takto: „Nech už viac neurážajú Boha, nášho Pána,
ktorý je už veľmi urážaný!“ Práve táto prosba Panny Márie nás musí viesť k tomu, aby sme v tejto

historickej chvíli mali najväčšiu starosť o to, aby bol svet očistený od hriechu,a nie oslobodený od

vojny, ktorá je práve jej dôsledkom.
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Preto zasvätenie si vyžaduje aj naše pokánie!

Zasvätiť národy a menovite Rusko Nepoškvrnenému Srdcu Panny Márie, ako to výslovne žiadala Panna

Mária vo Fatime, ako liek proti nešťastiam, ktoré postihujú ľudstvo kvôli hriechom a ohavnostiam, ktorých

sa opakovane dopúšťa, znamená odovzdať tieto národy Panne Márii, aby boli vyňaté z moci Zlého, ktorý ich

chce využiť na to, aby všade šíril smrť, lož a záhubu a preniesť ich do archy spásy, ktorým je Nepoškvrnené

Srdce Panny Márie.



Vo Fatime však Matka Božia žiadala spolu so zasvätením aj odprosujúce sv. prijímania počas prvých piatich

sobôt a pokánie. To znamená predovšetkým uznať, že vojna a katastrofy sú prostriedkami, ktorými Boh

necháva trestať svet. Panna Mária používa práve výraz „trest“, aj keď sa to dnes ľuďom nepáči. Skutočnou

príčinou zla, ktoré nás postihuje, sú totiž naše hriechy, naša neustála neposlušnosť voči Bohu, pošliapavanie

Jeho prikázaní, úplný nedostatok úcty a oddanosti voči Nemu, Najvyššiemu Dobru.

Pán Boh je síce nekonečne milosrdný, ale ako sama Božia Matka zdôrazňuje „jeho milosrdenstvo z

pokolenia na pokolenie“ je iba „s tými, čo sa ho boja“, čiže ktorí Ho milujú majúc pred Ním hlbokú

bázeň, uznávajú Jeho zvrchovanosť a s úprimnou radosťou sa mu úplne podriaďujú.

Aby bolo zasvätenie ozajstné, musí ho sprevádzať pokánie, pretože skutočným zlom, ktoré treba odvrátiť, je

hriech, ktorého dôsledkom je vojna.

Zasvätenie sa Panne Márii nepovažujme za magický úkon, vďaka ktorému bez nášho pričinenia

dostaneme to, čo sa nám hodí. Bolo by proti Bohu žiadať pokoj a blahobyt bez toho, aby sme chceli

skoncovať s hriechom, bez toho, aby sme sa súkromne i verejne vzdali spôsobu života, ktorý Boha uráža.

Pokánie je absolútne nevyhnutné, rovnako ako odprosovanie.

Prozreteľnosť chce, aby tento akt bol vykonaný uprostred Veľkého pôstu, ktorý v našich dňoch je už veľmi

zmiernený, teda zbavený tých kajúcich praktík, ako je prísnosť a zdržanlivosť od mäsa. Azda najlepším

spôsobom, ako podporiť tento akt zasvätenia, je prežiť pôstne dni tak, ako Boh po stáročia učil svoju Cirkev:

zdržanlivosťou od mäsa (najlepšie od všetkých potravín živočíšneho pôvodu) a pôstom, tzn. len jedným

jedlom denne, ktorý možno zmierniť jedným alebo dvoma ľahšími jedlami.

Modlitba novény v rámci prípravy na zasvätenie Ruska a Ukrajiny Nepoškvrnenému Srdcu Panny Márie:

Nepoškvrnené Srdce Panny Márie, Božej Matky a našej najdrahšej Matky. Pozri sa na biedu, v
ktorej sa nachádza Cirkev a celé ľudstvo kvôli šíreniu bezbožnosti, materializmu a
prenasledovaniu katolíckej viery, čiže bludov, pred ktorými si varovala vo Fatime. Ty si
Prostredníčka všetkých milostí. Udeľ nám milosť, aby všetci biskupi sveta v jednote s pápežom
zasvätili 25. marca 2022 Rusko a Ukrajinu tvojmu Nepoškvrnenému Srdcu. Dúfame, že vďaka
tomuto zasväteniu – ako si nám sľúbila vo Fatime – sa Rusko v čase určenom Bohom obráti a
pre ľudstvo nastane éra pokoja. Dúfame, že týmto zasvätením sa priblíži triumf tvojho
Nepoškvrneného Srdca a Cirkev sa obnoví v sláve čistoty katolíckej viery, svätosti liturgie a
svätosti kresťanského života. Kráľovná svätého ruženca a naša najdrahšia Matka, obráť svoje
milosrdné oči na pápeža, biskupov a každého z nás a milostivo vypočuj našu vrúcnu a dôvernú
modlitbu. Amen

***

KAMPAŇ FATIMA ZA SLOVENSKO

Ako súčasť kampane Fatima za Slovensko si môžete zadarmo objednať knižku Fatima – Posolstvo
tragédie či nádeje? od A. A. Borelliho na stránke https://fatimapreslovensko.sk/, ku knižke tiež

zdarma dostanete aj pekný drevený ruženec.

Všetky ďalšie potrebné informácie sa dozviete na stránke https://fatimapreslovensko.sk/.
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